



la réserve

HOTEL, SPA AND VILLAS

RAMATUELLE

SUITE QUESSINE



Suite Quessine

Quessine Suite

-  2 personnes
 -  Lit King
 -  95 m²
 -  Vue mer et Cap Camarat
-
-  2 people
 -  King-size bed
 -  95 m²
 -  Sea view and Cap Camarat



Depuis les fauteuils cocons de la terrasse, rien n'arrête le regard, de la verdure du rez-de-jardin jusqu'à l'horizon d'azur, avec la mer à l'infini et le Cap Camarat rien que pour soi. Sensation de quiétude absolue, rêve d'intimité en tête-à-tête avec la Méditerranée, grâce à la situation en retrait de l'animation, près du Spa Nescens. Dans cette suite d'exception, un très vaste salon et une salle de bain avec baignoire centrale, tournée vers la mer. Le décor livre ici une réinterprétation élégante de l'art de vivre de la Côte d'Azur : couleurs douces, volumes généreux, détails pensés pour le confort, le tout dans des matériaux emblématiques des années 50-60.

Ensnconced in the cocooning-style armchairs on the terrace, there's no stopping the gaze as it travels from the greenery on the garden level to the bright blue horizon, with the endless sea and Cap Camarat all to yourself. A sense of absolute tranquility, a dream of privacy, one-on-one with the Mediterranean, thanks to its location away from the hustle and bustle, near the Spa Nescens. This exceptional suite features a vast living room and a bathroom with central bathtub, facing the sea. The decor here elegantly reinterprets the art of Riviera living: soft colors, generous volumes, details designed for comfort – and all in materials epitomizing the 1950s and 60s.









Installations *Facilities*

Baignoire avec Balnéothérapie	Bathtub with Balneotherapy
Rain shower	Rain shower
Terrasse avec mobilier de jardin	Terrace with garden furniture
Climatisation	Air conditioning
Dressing	Nespresso coffee machine and tea facilities
Thé et machine Nespresso	Telephone
Téléphone	In-room minibar with mineral water, soft drinks and snacks
Bar privé en chambre avec eaux minérales, sodas et snacks	Satellite TV
TV satellite	Wi-fi
WI-FI	Safe
Coffre-fort	Hair dryer



LA RÉSERVE RAMATUELLE HOTEL SPA AND VILLAS · Chemin de la Quessine · 83350 Ramatuelle · France
T +33 (0)4 94 44 94 44 · info@lareserve-ramatuelle.com · www.lareserve-ramatuelle.com
www.michelreybier.com